
 

 

Kjære 2.-trinnselever på Mellom-Nes skole 

Vi har et problem på skolen jeg håper dere kan hjelpe meg med. Problemet er at elevene på skolen 

mister og glemmer masse klær på skolen. Det er dumt, for da må man kanskje kjøpe nye klær, og det 

er dårlig for lommeboka og miljøet.  

Jeg håper derfor at dere kan være glemmekasse-agenter de neste to ukene, notere ned hva og hvor 

mye som blir lagt i glemmekassa og presentere resultatene for resten av skolen i felles møtetid den 

27. mars 2019. Det hadde også vært veldig fint å få noen forslag fra dere på hva skolen kan gjøre for 

at det skal bli mindre gjenglemte klær.  

Jeg håper dere kan hjelpe meg med dette! 

 

Med vennlig hilsen 

Rektor 

 


